

## Actielijst commissie Sociaal Domein en Bestuur

|   | Datum      | Onderwerp                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              | Portefeuillehouder  | Status                                                         |
|---|------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|---------------------|----------------------------------------------------------------|
| 1 | 16-05-2023 | <p><u>Rondvraag</u></p> <p>De heer Haarhuis vraagt of de gemeente Tubbergen inzicht heeft waar haar arbeidsmigranten op dit moment wonen, of deze mensen ook allemaal door de uitzendbureaus en werkgevers geregistreerd zijn en hoe hier controle op wordt uitgevoerd.</p> <p>Wethouder Bekhuis zegt toe dat dit uit te zullen zoeken en terug te koppelen.</p>                                                                                                                                       | Wethouder Bekhuis   | Open                                                           |
| 2 | 16-05-2023 | <p><u>Rondvraag</u></p> <p>Mevrouw De Boer vraagt of de informatieveiligheid up to date is.</p> <p>Burgemeester Hermans zegt toe om op enig moment te kijken hoe de raad geïnformeerd kan worden over hoe de informatieveiligheid en de digitale veiligheid er bij staat.</p>                                                                                                                                                                                                                          | Burgemeester Postma | Beantwoord per e-mail op 5 april 2024.                         |
|   | 06-06-2023 | <p><u>Rondvraag</u></p> <p>Mevrouw De Boer vraagt een update v.w.b. een eerder gestelde vraag over de ICT binnen de organisatie.</p> <p>Burgemeester Hermans geeft aan hier op terug te komen.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                     | Burgemeester Postma | <p><b>Voorstel commissie:</b></p> <p>Afvoeren van de lijst</p> |
| 3 | 12-12-2023 | <p><u>Rondvraag</u></p> <p>De heer Keupink vraagt of er in Tubbergen een werkgroep ondermijning is.</p> <p>Burgemeester Postma zegt toe terug te zullen komen op deze vraag.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       | Burgemeester Postma | Beantwoord per e-mail op 4 april 2024.                         |
|   |            |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        |                     | <p><b>Voorstel commissie:</b></p> <p>Afvoeren van de lijst</p> |
| 4 | 12-12-2023 | <p><u>Agendapunt 8: Verordening Inwonersparticipatie en Participatiebeleid Inwonersparticipatie</u></p> <p>De heer Hesselink vraagt of de raad de resultaten van de tweejaarlijkse evaluatie van het participatiebeleid kan ontvangen.</p> <p>Burgemeester Postma zegt toe dat de raad hierin wordt meegenomen. Wellicht via een specifieke bijeenkomst. De eindevaluatie na 2 jaar wordt gedeeld met de raad. Mocht het nodig zijn om de raad tussentijds te informeren dan wordt dat ook gedaan.</p> | Burgemeester Postma | Beantwoord per e-mail op 5 april 2024.                         |
|   |            |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        |                     | <p><b>Voorstel commissie:</b></p> <p>Afvoeren van de lijst</p> |

|   |            |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              |                                          |                                                                                                   |
|---|------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------------------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 5 | 16-01-2024 | <u>Rondvraag</u><br>De heer Stamsnieder vraagt hoe het zit met de bescherming van privacy op grond van de wet AVG in relatie tot de reclameauto's van de thuiszorgorganisaties.<br><br>Burgemeester Postma zegt toe dit op hele korte termijn intern uit te laten zoeken en er dan op terug te komen.                                                        | Burgemeester Postma                      | Open                                                                                              |
| 6 | 16-01-2023 | <u>Agendapunt 9: Alcoholverordening gemeente Tubbergen 2024</u><br><br>Naar aanleiding van een vraag van mevrouw Vissia zegt Burgemeester Postma toe dat er een evaluatie zal komen, samen met Horeca Nederland, over de schade bij de horecaondernemers in de kernen van Tubbergen en dat de raad hier in de loop van de tijd over geïnformeerd zal worden. | Burgemeester Postma                      | Beantwoord per e-mail op 5 april 2024.<br><br><b>Voorstel commissie:</b><br>Afvoeren van de lijst |
|   | 30-01-2024 | <u>Agendapunt 10: Alcoholverordening gemeente Tubbergen 2024</u><br><br>Burgemeester Postma zegt toe om bij de evaluatie ook de bevindingen vanuit het IJslands model mee te nemen en daar ook met extra informatie te zullen komen. Daar wordt dan ook aan de achterkant vanuit wethouder Berning (Sociaal Domein) naar gekeken.                            | Burgemeester Postma<br>Wethouder Berning | Beantwoord per e-mail op 5 april 2024.<br><br><b>Voorstel commissie:</b><br>Afvoeren van de lijst |